
PROTOKOLL   FÖRENINGEN ELVISFORUM 

ÅRSMÖTE       

2024-03-17 

 

 

TID: Söndag den 17 mars 2024, kl 19.00 

PLATS: Teams 

KALLADE: Samtliga medlemmar i föreningen Elvisforum 

Närvarande:  
Tyrone Hansson 
Marie Weijhed  
Pia Hird Lundberg  
Göran Berglund 
Marcus Adiels 
Dan Wernersson 
Mats Jungmyren  
John Boija 
Stefan Ödman 
Stig Carlsson 
Dea Marie Mansten 
Rony Lutz 

 

§1 Mötets öppnande 

§2 Val av ordförande och sekreterare för mötet – Som ordförande föreslogs Tyrone Hansson och 
som sekreterare Pia Hird Lundberg, vilka årsmötet beslutade. 

§3 Fastställande röstlängd – Röstlängden fastställdes till 12 medlemsröster. 

§4 Fråga om årsmötets behöriga utlysande – Kallelsen mejlades ut till samtliga medlemmar den 25 
februari. Årsmötet ansåg mötet utlyst i behörig ordning. 

§5 Val av 2 justerare tillika rösträknare – Som justerare föreslogs Stig Carlsson och Stefan Ödman, 
vilka årsmötet beslutade. Samma personer valdes till rösträknare vid behov. 

§6 Fastställande av dagordning – Dagordningen godkändes i sin nuvarande form. 

§7 Styrelsens berättelse –  

A) Elvisforums verksamhetsberättelse 2023 

Ordförande gick igenom verksamhetsberättelsen för 2023. Föreningen har haft 9 protokollförda 
styrelsemöten under året (förutom årsmötet). Styrelsen för Elvisforum tackar för året och ser fram 
emot 2024. 



B) Ekonomisk berättelse 2023 

Vice ordförande och kassör, Marie Weijhed, redogjorde den ekonomiska berättelsen. 
Den nya papperstidningen har medfört ökade kostnader, likaså höjs portokostnaderna ständigt. 
Elvisfestivalen gick med förlust, men ändå inom ramen för vad vi har råd med.  

C) Revisionsberättelse 2023 

Revisor Tomas Ohlsson deltog ej i mötet men kassören Marie Weijhed läste upp revisionsberättelsen. 
 
Samtliga deltagare har fått tillgång till berättelserna tillsammans med kallelsen. 
Inga frågor uppstod. 
 

§8 Fråga om styrelsens ansvarsfrihet – Årsmötet beslutade att ge styrelsen ansvarsfrihet för 2023. 
Revisionsberättelsen lades till handlingarna. 

§9 Fastställande av medlemsavgift – Medlemsavgiften är 395 kr. Man kan även stötta föreningen 
Elvisforum med 100 kr och man får då nyhetsbrevet. Vi har även några medlemmar som bor 
utomlands (för närvarande 6 st), och för dessa kommer portot höjas från och med 2025, då PostNord 
höjer priserna då och då.  

§10 Fastställande av budget och verksamhetsplan för 2024 – Ordföranden presenterade styrelsens 
verksamhetsplan och budget. Föreningen fortsätter att ge ut en medlemstidning i papper (fyra per 
år). Elvisfestivalen arrangeras även 2024 i Jönköping (den 2/11). 
Föreningen deltar även vid flera event under året: 
- En Elvis-utställning som sätts upp i Karlskrona nu i april (för två år framöver). 
- En tillställning i Furulunds Folkets park (vid Ale), planeras för att fira 70-årsjubileet av 5 juli 1954. 
Martin Stenmarck kommer också vara med. 
- I Skövde är Stig Carlsson med vid Skövde Kulturförvaltnings Elvis-månader, under maj till augusti 
2024. 
- Bruno Tillander kommer att ha ett event hos sig i Gränna, med Barbara Hearn och Larry Geller med 
via telefon. 
  
§11 Val av ordförande på två år – Förslag: Tyrone Hansson. Årsmötet valde Tyrone Hansson till 
ordförande i ytterligare två år. 
 
§12 Val av ledamöter på två år - Förslag: Mikael Svensson, Dan Wernersson, Pia Hird Lundberg. 
Årsmötet valde Mikael Svensson, Dan Wernersson och Pia Hird Lundberg på två år.   
 
Marie Weijhed, Göran Berglund och Marcus Adiels har ett år kvar vardera. 

§13 Val av suppleanter på två år – Förslag: John Boija. Årsmötet valde John Boija till suppleant på två 
år.  
 
Suppleant Roger Ersson har ett år kvar. 

§14 Val av revisor ett år – Omval av Thomas Olsson på ett år till, vilket årsmötet beslöt. 

§15 Val av valberedning på ett år – Förslag till valberedning ett år: Mats Jungmyren, vilket årsmötet 
beslöt. 



§16 Ersättning till styrelsen – Årsmötet beslöt oförändrat att inte något arvode ska utgå. 

§17 Framställningar eller motioner – Inga motioner eller propositioner har inkommit. 

§18 Övriga frågor – Fler digitala nyhetsbrev efterfrågades. Redaktör Göran Berglund redogjorde för 
hur föreningen tänker dig tidskrifterna och nyhetsbreven: Tidskriften skall vara så tidlös som möjligt 
så att man alltid kan läsa om den utan att innehållet är inaktuellt, medan nyhetsbreven kommer mer 
vid tillfällen då man vill sprida en nyhet som är aktuell just då (t ex rapport från festival eller 
liknande). 
 
Styrelsen berättade även att Facebooksida tyvärr blivit stängd av Facebook. Marcus Adiels har jobbat 
hårt med att få den tillbaka, och har inte ens fått veta varför sidan stängts, men det verkar omöjligt 
att kommunicera, så vi har skapat en ny, som vi nu försöker få våra medlemmar och nya följare till. 
 
§19 Tillgängligt protokoll från årsmötet – Årsmötesprotokollet skickas ut justerat via mail till 
medlemmarna, och läggs ut på hemsida, senast den 7 april 2024.   

§20 Årsmötet avslutas – Årsmötet avslutades av ordföranden kl 20.00 som tackade medlemmarna 
för sitt deltagande. 

 

 

Vid protokollet 2024-03-17 

 

 

_________________________________  __________________________________ 

Pia Hird Lundberg   Tyrone Hansson 

Mötessekreterare   Mötesordförande 

 

 

_________________________________  __________________________________ 

Stig Carlsson     Stefan Ödman 

Justerare    Justerare 

 

 


